

Protokoll fört vid föreningsstämma med Vidösterns samfällighetsförening 20170507

1. Ordförande hälsade alla välkomna till årets föreningsstämma. Ca 20 medlemmar var närvarande. Värddinna var Sabine Wesemann.

En tyst minut hölls för våra, sedan förra årets föreningsstämma, bortgångna medlemmar Nils Aronsson, Märta Olofsson och Tomas Olofsson.

Till ordförande för stämman valdes Kjell Andersson

2. Till sekreterare för stämman valdes Sabine Wesemann.
3. Kallelse och dagordning godkändes.
4. Till justeringsmän och tillika rösträknare utsågs Kerstin Andersson och Lena Ivarsson.
5. Styrelsens verksamhetsberättelse lästes upp, godkändes och lades till handlingarna.
6. Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes.
7. Resultat-och balansräkning för 2016 gick igenom och godkändes.
8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2016.
9. Följande ersättningar till styrelsen för 2017 beviljades;

Ordförande	4000.-
------------	--------

Kassör	6000.-
--------	--------

Respektive ansvarig för pir och grönområde, väg, vatten-avlopp och hemsida erhåller 1000.-

10. Kassören redogjorde för styrelsens förslag till budget för 2017. Budgeten godkändes av föreningsstämman

Utdebitering för 2018

Väg	200.-
-----	-------

Grönområden	100.-
-------------	-------

Vatten	400.-
--------	-------

Avlopp	600.-
--------	-------

Pir	200.-
-----	-------

Föreningsstämman beslutade att anta styrelsens förslag.

Styrelsen föreslog följande avgifter för bojplatser;

Uthyrning av bojplats till någon som inte har pirplats	1000.-
---	--------

fortsättning § 10

Uthyrning av bojplats till någon som har pirplats 600.-

Uthyrning av bojplats per vecka 200.-

Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag.

11. Till ordförande på två år omvaldes Kjell Andersson.

12. Sabine Wesemann omvaldes till sekreterare på två år.

13. Inga-Lena kvarstår som kassör. Anders Bruun kvarstår som ansvarig för väg och vatten. Fredrik Wesemann-Nilsson kvarstår som ansvarig för hemsidan. Sabine Wesemann kvarstår som ansvarig för pir och grönområde.

14. Ingela Urban omvaldes som styrelsesuppleant och Lars Olofsson nyvaldes som styrelsesuppleant.

15. Marita Aronsson och Jan Lindell omvaldes som revisorer.

Christian Baron och Kerstin Andersson omvaldes som revisorssuppleanter.

16. David Bauner omvaldes som sammankallande för valberedningen. Kerstin Andersson nyvaldes i valberedningen. Tomas Johansson ska tillfrågas om han vill ingå i valberedningen.

17. Inga-Lena Nordgren, Ulla-Britt Svensson och Sabine Wesemann kvarstår som ansvariga för festkommitten.

18. Övriga frågor;

Årsmötet beslutade att gemensamhetsanläggningarna 7,8 ska in i våra stadgar. Ett föreningsmöte i höst behövs innan slutgiltigt beslut kan tas.

En ny brunn behövs för vattnet. Det har skickats ut en förfrågan via mail bland delägarna i GA4. Årsmötet överlät ärendet till styrelsen.

Alla adress- och övriga ändringar skickas direkt till Fredrik Wesemann-Nilsson.

En boj ska sättas upp vid mudderverket för markering.

Lars Olofsson tog upp att flera markeringar i sjön är vilseledande. Kjell pratar med ansvarig.

Höststädningen äger rum den 21.10.17.

Trelleborg 170507

Sabine Wesemann sekreterare

Kjell Andersson ordförande

Kerstin Andersson justerare

Lena Ivarsson justerare

